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Schriftelijke vragen  

Indiener : André Muller 

Datum  : 9 januari 2014 

onderwerp : Herdenkingsmonumenten in  Zuidplas 

 

Inleiding  

Na aanleiding van het onderstaande artikel in het AD/Groene Hart heeft de SP een aantal vragen: 

 

Vragen 

 

1. Was de gemeente op de hoogte van deze herdenking? 

2. Zijn de klachten van de omwonenden bij u ook bekend? 

3. Wordt er nog wat met de klachten of eventuele aangiften van de omwonenden gedaan? 

4. Klopt het dat er een herdenkingsmonument voor de verongelukte Tobian gaat komen? 

5. Staat de gemeente dit  monument toe omdat het op grondgebied is van Prorail? 
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Kort geleden heeft het college een aanvraag van de weduwe van Marijo Stam afgewezen..  De SP is 

mening dat kleine monumenten voor direct betrokkenen wel toegestaan kan worden mits dit geen 

gevaarlijke situatie of overlast op zal leveren. Daarom wil de SP ook antwoord op de vragen hierover 

 

6. Waarom is de aanvraag van de weduwe Stam afgewezen en komt er wel een voor Tobian? 

7. Stel dat prorail wel een monument toestaat, bent u het dan met de SP eens dat hier sprake is 

van ongelijkheid, ook mbt de toedracht? 

8. Wilt u met oog op het relaas van Tobian uw besluit nog een keer in heroverweging nemen? 

9. Indien vraag 8 Nee is,wilt u dit dan motiveren? 

 

 

Beantwoording 

schriftelijk 


